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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Irene Lindström. Protokollet justeras elektroniskt och underteck-

nas vid nästa sammanträde den 16/11 2016 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

 

Gunilla informerar: 

Akalla vård- och omsorgsboende kommer att övergå i 

kommunal regi 2017 när avtalet med Attendo går ut. Ef-

ter 2019 har arbetsmiljöverket förbjudit nuvarande verk-

samhet att bedrivas i lokalerna om inte badrummen i lä-

genheterna byggs om. Förvaltningen kommer att utreda 

huruvida Akalla ska förbli äldreboende i nuvarande form 

eller om det går att inrätta någon annan typ av äldrebo-

ende som inte kräver ombyggnad av hygienutrymmena. 

 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd deltar i en gemensam 

upphandling för hela staden av trygghetslarm för boende 

på servicehus och äldreboenden. Hägersten-Liljeholmen 

har delegation att hålla i upphandlingen. 

 

Förvaltningen har rekryterat en handledare som ska ar-

beta med digitaliseringen inom äldreomsorgen. Denne 

tillträder sin tjänst 1/11. 
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Ombyggnaden av Kista vård- och omsorgsboende fort-

skrider enligt planerna. En av huskropparna i servicehuset 

används för evakuering av för boende under ombyggna-

den. När ombyggnaden är avslutad kommer förvaltningen 

att utreda vad som ska hända med denna huskropp. Tan-

kar finns om att inrätta någon typ av seniorboende utan 

biståndsbeslut. 

 

Beställarenheten kommer att lämna ett stort budgetöver-

skott detta år. Kostnaderna har minskat drastiskt, mycket 

beroende på de begränsningar för anhöriganställningar 

som införts. Flera av de äldre som tidigare fått hjälpen ut-

förd via en anhöriganställning har nu istället valt att an-

söka om hemvårdsbidrag vilket är betydligt billigare för 

förvaltningen. Dock kvarstår problemet med att det är 

svårt att få insyn i dessa ärenden där det fortfarande är 

anhöriga som utför insatserna men till lägre kostnad. 

 

Aktiviteter för finska seniorer kommer nu igång i samar-

bete med Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning med växel-

visa träffar. Det kommer att bli träffar på tisdagar fr.o.m. 

8 november.  

 

Pensionärsrådet och rådet för funktionshinderfrågor  

kommer som tidigare meddelats att få information om 

budget 2017 av ekonomichef Alex Baena den 23 novem-

ber. 10:30-12:00 

 

b. Statistikuppgifter  

Statistikuppgifter över beslut och domar var utskickade 

till ledamöterna före sammanträdet. 

Irene reagerade över de många delavalagen på hem-

tjänstinsatser. Rådets sekreterare informerade om att av-

slagen ofta handlar om frekvensen av insatser. 

§6 

Ärenden till nästa nämndsammanträde. 

Ledamöterna har fått ta del ärendena till nästa nämndsamman-

träde. Rådet kommenterade markanvisningen för idrottshall i 

Idrottshallen hamnar vägg i vägg med Fryshusets skola vilket ses 

som positivt. 

 

Sievert kommenterade minnesanteckningarna från Trygghet i 

fastigheter och utemiljö. Polisen kommer inom kort att anställa 

s.k. 10-12 s.k. områdespoliser och som kommer att tilldelas vissa 

geografiska områden. 
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Fortfarande är det ett stort otrygghetsproblem med okynnesåk-

ning med bil och moped på gång- och cykelvägar i områdena 

samt den öppna droghandeln. Polisen ämnar skriva medborgar-

löften med fokus på dessa problem. 

 

En redovisning för stadsdelsförvaltningens verksamhet för ung-

domar under sommaren visar att många ungdomar har sysselsatts 

med olika aktiviteter, bl.a. har antalet barn som deltagit i kollo-

verksamhet ökat från tidigare år och 1250 ungdomar fick som-

marjobb genom förvaltningens försorg. 

 

I detta sammanhang vill rådet framföra att ljudnivån på musiken i 

anslutning till basketen som bedrivits på Kista torg varit mycket 

bättre i år än förra året. Rådet känner inte till att några klagomål 

framförts av omkringboende. 

 

§7  

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Problemet med att nycklar saknas till den öppna möteslokalen i 

Rinkeby kvarstår fortfarande trots flera försök att komma till rätta 

med problemet. 

 

I Akalla är det nu klart med att ett utrymme på Sibeliusgången 20 

kommer att inrättas som motionsrum. Konkursförvaltaren till den 

lokal som drivits av kurdiska föreningen kommer att låsa upp 

lokalen så att den gymutrusning som finns där och tillhör den 

öppna mötesplatsen kan hämtas och flyttas till den nya lokalen. 

 

I Akalla planeras fler träffar för äldre i samarbete med Attendo 

Care och trivselrådet. Sommarens gemensamma gårdsfester var 

mycket uppskattade. 

 

Irene och Kerstin Illervik har tidigare tagit upp problemet med att 

det saknas en ändamålsenlig lokal i Kista för verksamhet där. 

Gunilla har undersökt vilka möjligheter som finns. F.n. går det 

inte att använda någon lägenhet då alla behövs för evakueringen. 

Ev. skulle man på sikt genom vissa omdisponeringar av lokaler 

kunna hitta ett utrymme att nyttja för ändamålet. Frågan bevakas 

av Gunilla. 

 

Gunnar Hörnfeldt chef för lokalavdelningen har gått i pension. 

Hans efterträdare är Gabriel Ulug. Rådet önskar träffa honom och 

rådets sekreterare gör ett försök att bjuda in honom till nästa 

sammanträde i november. 

 

§8 

Övriga frågor 
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Sievert informerar om att polisen har varit och informerat på 

PRO:s medlemsmöte. Kommunpolis Anders Borgbrant har läm-

nat sitt mobilnummer 073-91 01 273 och sagt att det går att kon-

takta honom direkt för att lämna tips eller framföra farhågor och 

misstankar.  

 

§9 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 16 november kl. 

10.00 på stadsdelsförvaltningen.   

 

§10 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


